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Ventspilī 

PROTOKOLS 

 

2024.gada 26.novembrī        № 58 

 

Sēdes norises laiks:  no plkst.1300 līdz plkst.1525 

  

Sēdes norises vieta un formāts: klātienē, Domes 2.stāva zālē, Jūras ielā 36, Ventspilī 

 

Sēdē piedalās: J.Vītoliņš, G.Blumbergs, K.Lemberga, A.Lembergs, A.Gūtmanis, D.Gīlis, S.Jansone, 

K.Vāgnere – Davidova 

 

 Sēdē nepiedalās: I.Valdmane, I.Udodovs, R.Ozols, E.Čeporjus, K.Vočtavs 

 

Sēdē pieaicināti:   

1. Izpilddirektors A.Ābele 

2. Izpilddirektora 1.vietnieks - Kapitāla pārvaldības nodaļas vadītāja R.Ozoliņa 

3. P/i “Ventspils domes administrācija” Iekšējā audita un kvalitātes vadības nodaļas vadītāja I.Gailuma 

4. P/i “Ventspils domes administrācija” Finanšu nodaļas vadītāja I.Rītele, vecākās finansistes K.Pīlādze, 

I.Viļumsone 

5. P/i “Ventspils muzejs” direktore S.Ūdre, ekonomiste B.Ābelniece 

6. P/i “Ventspils bibliotēka” direktore A.Pumpura, ekonomiste D.Magonīte, direktores vietnieks 

tehniskos un saimnieciskos jautājumos Z.Diedišķis 

7. P/i “Ventspils Sporta pārvalde” vadītāja D.Paipala 

8. Ventspils Augstskolas rektors A.Vaivads 

9. P/i “Ventspils domes administrācija” Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece L.Pētersone 

10. P/i “Ventspils domes administrācija” Dzīvokļu nodaļas vadītājas vietniece I.Taurēna 

11. P/i “Ventspils domes administrācija” Arhitektūras un pilsētbūvniecības nodaļas vadītājs M.Bože 

12. P/i “Ventspils Komunālā pārvalde” direktora vietnieks E.Puriņš 

 

Sēdē piedalās:  

1. Ventspils valstspilsētas pašvaldības domes deputāts A.Landmanis 

 

Komisijas sēdi vada: Ekonomikas un budžeta komisijas priekšsēdētājs J.Vītoliņš 

 

Komisijas sēdi protokolē: P/i “Ventspils domes administrācija” Finanšu nodaļas lietvedības sekretāre 

K.Drogļeva 

 

Darba kārtības apstiprināšana  

Ekonomikas un budžeta komisijas sēdes vadītājs J.Vītoliņš izsaka priekšlikumu apstiprināt Finanšu nodaļas 

piedāvāto komisijas darba kārtību. 

Komisijas locekļi vienbalsīgi nolemj: 

Apstiprināt piedāvāto darba kārtību. 

 

Dienas kārtībā izskatītie jautājumi: 

1. Par P/i "Ventspils muzejs" 2025.gada budžeta projektu 

2. Par P/i "Ventspils bibliotēka" 2025.gada budžeta projektu 

3. Par P/i "Ventspils Sporta pārvalde" 2025.gada budžeta projektu 

4. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu Ventspils Augstskolas pētniekam 

5. Par Ventspils valstspilsētas pašvaldības  finansējuma izlietojumu 2024.gadā eksponātam "Tirkīzs" 

6. Par grozījumiem noslēgtajā mērķstipendiju līgumā 
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1. 

Par P/i "Ventspils muzejs" 2025.gada budžeta projektu  

Ziņo: S.Ūdre 

Uzaicinātas: I.Rītele,K.Pīlādze, B.Ābelniece 

Jautājuma izklāsts: 

Ir sagatavots izskatīšanai jautājums par P/i "Ventspils muzejs" 2025.gada budžeta projektu. 

 

A.Lembergs izsakās: 

1. Kad plānoja līdzekļu piesaisti Piejūras brīvdabas muzeja ēkai, tur bija tehniski ekonomiskais 

pamatojums, tai skaitā kādi būs ieņēmumi un apmeklētāju skaits. Kā 2025.gadā – pirmajā pilnajā 

darbības gadā Ventspils muzejs plāno izpildīt saistības, kādas viņi uzņēmās saistībā ar šī projekta 

jaunās ēkas būvniecību. Aicinu sagatavot atsevišķai izskatīšanai. 

2. Aicinu sniegt pamatojumu, kādēļ Ventspils muzejs nespēj sasniegt 2019.gada rādītājus naturālā 

izteiksmē, tas ir apmeklētāju ziņā. 

3. Atkārtoti izvērtēt vai preču un materiālu iegādes samazinājums nākotnē neradīs problēmas, kā arī 

kārtējie un kapitālie remonti, vai arī šeit neieguldītā nauda neveidos problēmas nākotnē. 

4. Aicināt Ventspils muzeju papildināt  Vadības ziņojumā sadaļu par līdzekļu piesaisti no Valsts Kultūras 

kapitāla fonda ar informāciju par konkrētām aktivitātēm un summām, kuras ir iezīmētas finansējuma 

ieguvei. 

Rekomendē:  (visiem balsojot „par”) 

Atbalstīt sagatavoto P/i "Ventspils muzeja" 2025.gada budžeta projektu un virzīt to tālākai izskatīšanai 

Ventspils valstspilsētas pašvaldības noteiktajā kārtībā. 

 

2. 

Par P/i "Ventspils bibliotēka" 2025.gada budžeta projektu  

Ziņo: A.Pumpura 

Uzaicinātas: I.Rītele,K.Pīlādze, D.Magonīte 

Jautājuma izklāsts: 

Ir sagatavots izskatīšanai jautājums par P/i "Ventspils bibliotēka" 2025.gada budžeta projektu. 

 

A.Lembergs izsakās: 

1. Aicinu sagatavot informāciju par to kāds ir efekts no tā, ka ir izveidots Gāliņciema 

Daudzfunkcionālais pakalojumu centrs, salīdzinot ar to, kas bija pirms tam, ņemot vērā 2025.gada 

plānotos ciparus. 

2. Ieplānotā summa pasākumiem ir mazāka kā 2019.gadā un vai nav tā, ka Ventspils bibliotēka 

ekonomējot naudu organizēs mazāk kultūras pasākumus bibliotēkās? Lūdzu sagatavot izvērsti, 

iekļaujot visus finanšu resursus, t.sk. projekta līdzekļus. 

3. Aicinu izvērtēt vai Ventspils Augstskolas bibliotēku nebūtu lietderīgi nodot Ventspils Augstskolai, lai 

paši veido krājumu, nosaka darba laiku u.c. Aicinu mēneša laikā sagatavot informāciju par Ventspils 

Augstskolas bibliotēkas patreizējiem naturālajiem rādītājiem. 

 

Rekomendē:  (visiem balsojot „par”) 

Atbalstīt sagatavoto P/i "Ventspils bibliotēka" 2025.gada budžeta projektu un virzīt to tālākai izskatīšanai 

Ventspils valstspilsētas pašvaldības noteiktajā kārtībā. 

 

3. 

Par P/i "Ventspils Sporta pārvalde" 2025.gada budžeta projektu  

Ziņo: D.Paipala 

Uzaicinātas: I.Rītele, I.Viļumsone, D.Magonīte 

Jautājuma izklāsts: 

Ir sagatavots izskatīšanai jautājums par P/i "Ventspils Sporta pārvalde" 2025.gada budžeta projektu. 

 

A.Lembergs izsakās: 

1. Budžeta projektā ir paredzēti līdzekļi 5’000 EUR apmērā pasaules čempionātu tiešraižu 

nodrošināšanai, vai tiešām jātērē tam budžeta līdzekļi, ja ir tik saspringta finanšu situācija un kāpēc 

tieši šis čempionāts jātranslē? 

2. Finansējums Ventspils čempionātiem, cik saņem un vai vispār ko saņem  līdzekļus no pašvaldības 

budžeta tieši katra komanda par dalību pilsētas čempionātā? Kolēģi jābūt konsekventiem, ja mēs 

piešķiram naudu komandai, kura startē Mārupes čempionātā, tad jāpiešķir arī komandām, kuras 

piedalās Ventspils čempionātā. Aicinu iedalīt arī viņiem finansējumu. 
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3. Aicinu sagatavot un iepazīstināt mani ar izvērstu skaidrojumu par  paredzētā finansējuma izlietojumu, 

ar pārskatu par sportistu sasniegumiem abās programmās -  Augstas klases sportistu sagatavošanas 

programmā un Augstas klases programmā svarcelšanas attīstībai. 

4. Aicinu  pēc iespējas ātrāk virzīt izskatīšanai jautājumu par nepieciešamajām investīcijām nacionālām 

un sporta bāzēm. 

5. Aicinu Sporta pārvaldi papildināt informāciju par visu Ventspils valstspilsētas sporta klubu 

sportiskajiem rezultātiem, sasniegumiem, trūkstošā inventāra uzskaiti, ja tāds nepieciešams. Man 

priekšlikums katram klubam sagatavot prezentāciju par sasniegumiem un finanšu līdzekļu izlietojumu  

un aicināt tos uz tikšanos (pēc nepieciešamības).  

 

J.Vītoliņš izsakās: 

Es nevaru atbalstīt patreiz 800’000 EUR dalīšanu, tā nav summa, kuru patreiz vajadzētu dalīt. Aicinu atbalstīt 

patreiz to, kas ir iesniegts, un ja tiešām tiks konstatētas rezerves mēs varam atgriezties pie izskanējušiem 

priekšlikumiem un tos izskatīt atsevišķā sēdē.  

 

Rekomendē:  (visiem balsojot „par”) 

1. Atbalstīt sagatavoto P/i "Ventspils Sporta pārvalde" 2025.gada budžeta projektu un virzīt to tālākai 

izskatīšanai Ventspils valstspilsētas pašvaldības noteiktajā kārtībā. 

 

4. 

Par dzīvojamās telpas izīrēšanu Ventspils Augstskolas pētniekam 

Ziņo: A.Vaivads 

Uzaicināta: I.Taurēna 

Jautājuma izklāsts: 

Ir sagatavots izskatīšanai jautājums par dzīvojamās telpas izīrēšanu Ventspils Augstskolas pētniekam. 

Rekomendē:  (visiem balsojot „par”) 

1. Atbalstīt dienesta dzīvojamās telpas pieškiršanu Ventspils Augstskolas Inženierzinātņu institūta 

“Ventspils Starptautiskais radioastronomijas centrs” pētniekam [..]. 

2. Atbalstīt jautājuma virzīšanu tālākai izskatīšanai Ventspils valstspilsētas pašvaldības noteiktajā 

kārtībā. 

5. 

Par Ventspils valstspilsētas pašvaldības  finansējuma izlietojumu 2024.gadā eksponātam "Tirkīzs" 

Ziņo: A.Vaivads 

Uzaicināti: M.Bože, E.Puriņš 

Jautājuma izklāsts: 

Ir sagatavots izskatīšanai jautājums par Ventspils valstspilsētas pašvaldības  finansējuma izlietojumu 

2024.gadā eksponātam "Tirkīzs". 

Rekomendē:  (visiem balsojot „par”) 

Atbalstīt finansējuma izlietojumu eksponāta "Tirkīzs" remontam 1’985 EUR apmērā līdzekļus novirzot no  

Ventspils valstspilsētas pašvaldības  finansējuma  Ventspils Augstskolai 2024.gadā rezervēto līdzekļu 

ekonomijas “Mācību līdzekļu un zinātnisku monogrāfiju izdošana”, saskaņā ar iesniegtajiem materiāliem. 

 

6. 

Par grozījumiem noslēgtajā mērķstipendiju līgumā 

Ziņo: A.Vaivads 

Uzaicināta: L.Pētersone 

Jautājuma izklāsts: 

Ir sagatavots izskatīšanai jautājums par grozījumiem noslēgtajā mērķstipendiju līgumā. 

Rekomendē: (J.Vītoliņš, G.Blumbergs, K.Lemberga, A.Gūtmanis, D.Gīlis, S.Jansone, K.Vāgnere – Davidova 

balso-  „par”, A.Lembergs – nepiedalās balsojumā) 

1. Atlikt jautājuma izskatīšanu. 

2. Jautājumu skatīt atkārtoti uzaicinot Ventspils Augstskolas pētnieci S.Lasmani. 

 

 

 

Ekonomikas un budžeta komisijas        J.Vītoliņš 

priekšsēdētājs  

 
 

K.Drogļeva 

63601161 


